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Wywiad z bratem,
absolwentem SP 116

Ja: Hubert, muszę
przeprowadzić z tobą
wywiad do gazetki.
Hubert: Dobrze
Ja: Czy dobrze
wspominasz szkołę 116 ?
Hubert: Tak, dobrze. 
Ja: Który przedmiot
najbardziej lubiłeś i
dlaczego?
Hubert: Matematykę,

ponieważ lubię liczyć
Ja: Którego nauczyciela
najbardziej lubiłeś?
Hubert: Najbardziej lubiłem
pana od matematyki, pana
Kubę.
                                Oliwia

Wywiad z panią Basią
Chmielewską jedną z
nauczycielek, które pracują
w naszej szkole najdłużej.

JA:Ile lat pani uczy w
naszej szkole?
PANI:W naszej szkole
uczę już 20 lat.Była to moja
pierwsza praca.
JA:Czy dobrze

się pani czuje w naszej
szkole?
PANI:Bardzo dobrze,zaletą
jest to, że nasza szkoła jest
mała.To znaczy, że
wszyscy się znamy (choć
by z widzenia).
JA:Jakie zmiany zaszły w
naszej szkole?
PANI:Weszła w życie
naszej szkoły technologia
informacyjna.Tradycyjna

tablica z kredą jest
zastąpiona tablicą
interaktywną i nasza szkoła
ma dwa piętra.
                                 Jula

Moja pani od polskiego,
powie jak napisać trudny
wyraz i dlaczego.
Co to czasownik i
rzeczownik.
Jak od miejscownika
odróżnić mianownik.
A choć czasem bywa
sroga,to jest nam bardzo
droga.     A. Maciejewska   

Moja szkoła to miejsce
wspaniałe, każdy ma tu
zadanie do wykonania
niemałe. Nieważne czy
jesteś duży, czy mały,
uczysz się i jesteś
wspaniały. Każdy dobrze
wie, najważniejsza jest
nauka,a w tej kwestii nikt
mnie nie oszuka.   Małgosia

Małgosia rymuje

Z okazji stu lat naszej Stoszesnastki życzymy
wszystkiego najlepszego całej społeczności
szkolnej. Wiwat SP 116 !!!

klasa 3

akwarium

"Pani od polskiego"-
fr. wiersza z tomiku poezji

uroczystość szkolna

Julia i Oliwia

M.K.i M.Sz
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Stoszesnastka dzisiaj i we wspomnieniach

Wywiad Oliwii z tatą
Ja:Tato muszę, przeprowadzić z tobą wywiad do gazetki.
Tata: Dobrze.
Ja: Czy od tego czasu,jak chodziłeś do szkoły 116 coś się zmieniło?
Tata:Gdy chodziłem do szkoły 116, to nie było tego muralu na szkole
Aleksego Rżewskiego. A tak, to raczej nie, ale za to na drugim piętrze był
ośrodek.
Ja.Którego nauczyciela wspominasz najlepiej ?
Tata: Ja wszystkich nauczycieli wspominam dobrze.
Ja: Jak wyglądały przerwy?
Tata: Przerwy wyglądały tak, jak teraz,dzieci biegały,szalały, a niektóre
odpoczywały po lekcji.
                                                                                                  Oliwia

-Ile lat pracuje pani w
tej szkole ?
-W tej szkole pracuję
15 lat.
-Czy pani lubi dzieci
w tej szkole?
-Tak, uwielbiam dzieci
z tej szkoły.
-Czy wiele zmieniło
się w naszej szkole
przez te lata?
-Tak, bardzo wiele się
zmieniło przez te lata.
-Czy pani będzie
tęsknić za tą szkołą?

-Tak, bardzo, a
szczególnie za
dziećmi.
-Czy miło było pani
pracować w tej
szkole?
- Oczywiście,że tak.

Wywiad prowadziły:
Małgosia i Marysia

Rozmowa z panią Grażyną Sochaj, wieloletnią pracownicą szkoły, która
przeszła na emeryturę w roku stulecia szkoły.

Szkoła to miejsce
wspaniałe,
Choć każdy ma
zmartwienia nie małe.
Mimo wielu zmagań i
trudów 
Nikt nie umiera tutaj z
nudów.
Są tu nasi przyjaciele.
Każdy z nas ma ich tu
wiele.

U każdego coś w
sercu gości.
Ale szkoła to też
nauka,wiedza,mądrość
i rozsądek,dużo pracy
wytrwałości,
warto być kimś wielkim
w przyszłości.
                         
                           Julka 

Pan Z. Krzypkowski
O: Od ilu lat uczy Pan historii?
ZK: Uczę historii od 22 lat. 
O: Jaki temat lubi Pan najbardziej?
ZK: Mój ulubiony temat historyczny to Powstanie
Rzeczpospolitej. 
O: Czy ma Pan jakieś hobby?
ZK: Moje hobby to sport, szczególnie pływanie.
O: Jak ma Pan cel podczas lekcji?
ZK: Ucząc Was historii chcę, żeby Polacy znali
swoją przeszłość.                                   
                                                                   Olek 
                                                                

Czy wiecie, że nasza
szkoła należy do
nielicznych, które
mogą pochwalić się
100-letnią tradycją?
Pierwsze  zajęcia
odbyły się w 1913r.!
Wówczas były  tylko 
dwie klasy.
Początkowo szkoła
mieściła  się w
drewnianym budynku
przy ul.
Szczecińskiej.
Później  mieściła się
przy ul. Wersalskiej i
dopiero w  1971

roku  rozpoczęły się
lekcje w  obecnym 
gmachu. Jakaż  to
była niebywała
uroczystość i
wydarzenie.
Ówcześni
mieszkańcy a dzisiaj
wasi dziadkowie i
pradziadkowie ,
którzy zabiegali o
budowę szkoły byli
dumni i szczęśliwi .To
z ich inicjatywy
powstała przy ul.
Ratajskiej szkoła.
Zarówno dawniej

jak i dzisiaj słychać w
naszych murach
śmiech radosnych
dzieci. Dawniej i dziś 
nauka i możliwość
poznawania świata i
uczenia się jest dla
Was Kochane Dzieci
przywilejem  i
fascynującym
okresem w  życiu. 
Mamy od kilku lat
patrona szkoły-
Aleksego
Rżewskiego.  W
1913r, kiedy powstała
nasza placówka

, Rżewski wrócił do
Łodzi aż z Francji.
Zadbał jako pierwszy
prezydent Łodzi w
powojennej Polsce o
powszechność
nauczania. Był
odważny,
wysportowany,
mądry i przebojowy.
Życzę Wam abyście
tak, jak nasz patron 
przebojowo chwytali
wiedzę  oraz życzę
Wam miłych
wspomnień z okresu
nauki, przyjaciół

z ławy szkolnej na
całe życie, a naszej
szkole, aby  przez
następne 100-lat była
miejscem 
magicznym i
niezwykłym tak, jak
do tej pory.
Beata Pietrzak-
Dyrektor szkoły   

tablica

praca w grupach

A.L i I.K.

Kuba Staszak
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Wspomnienia z
wycieczki

W naszej szkole nie
tylko się uczymy, ale
także chodzimy na
wycieczki. Ostatnio
byliśmy z naszą klasą
na wycieczce do
kręgielni

w Manufakturze. Gdy
dotarliśmy na miejsce,
to niektórzy z nas nie
widzieli jak grać. ale
już po kilku minutach
zaczęliśmy grać 
chłopcy kontra
dziewczyny. 
Wcześniej zanim
poszliśmy na kręgle,
byliśmy też pizzerii

na pizzy. Była
smaczna. Gdy
mieliśmy wracać już
do szkoły, wszyscy z
nas dzielili się
wrażeniami z
wycieczki. Bardzo
nam się podobało.
Czasem trzeba się
wspólnie pobawić i
odpocząć

od codziennej nauki i
obowiązków.  
                           
Oliwia
  

     ''Nasza szkoła,,

Nasza szkoła ma dwa
piętra,
dużo sal, dużo dzieci,
dużo uczniów
ulubionych.
Pani dyrektor
wszystkiego pilnuje,
lubi dzieci.
Pani wicedyrektor
bardzo lubi nas, dba o
porządek w szkole.
Panie wszystkie lubią
nas i są bardzo miłe.
Nasza szkoła bardzo
piękna jest.

Uśmiechnięci z zajęć
wychodzimy i w domu
radośni jesteśmy.
             

                Igor Kępski

Wywiad z Adamem
Dobrzelewskim-
absolwentem naszej
szkoły

Ja:Jak wspominasz
szkołę ?
Adam:Bardzo dobrze,  
i kolegów i nauczycieli.
Ja:Jaki był twój
ulubiony przedmiot?
Adam:Historia.
Ja:Historia?
Adam:Tak.
Ja:A nauczyciel?
Adam:Pani Barbara
Ciumaszko.
Ja:Moją też

Adam:To dobrze
Ja:Dzięki za krótki
wywiad.
Adam:Spoko

Szkoła nasza - miła,
mała,
Naszych rodziców
wychowała.
Teraz nas uczy o
przeszłości
O bitwach, wojnach i
Dniu Niepodległości.
O krajach, górach i
morzach.
My ją za to bardzo
kochamy
I chlubę przynieść jej
zamierzamy.
Bo ona tęskni w lecie
za nami

za naszymi maluśkimi
głupstwami.
Uczy nas, jak być
dobrymi ludźmi.
Więc jej za to
podziękujmy!!!
�           Kuba Staszak

Wiersz o naszej szkole

Szkoła w naszych myślach

zerówka

Ślubowanie

uroczystość szkolna 2013

Galeria plastyczna Umberto

BS

BS

Małgosia
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wychowanie fizyczne

Piknik z okazji Dnia Dziecka

małgosia
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